

TABLE OF CONTENTS

目 录

Progress in Gas Catalytic Reduction of SO₂ to Elemental Sulfur

(气体催化还原 SO₂ 为单质 S 的研究进展)

W. REN, P. ZHOU, S. SUN, Y. S. TIAN, X. XIA, C. Y. MA, X. Q. ZHAO.....1

Study on Vibrational Spectra of LaPO₄ Prepared by Water/Alcohol Solvothermal Method

(水/醇溶剂热制备 LaPO₄ 及其振动光谱研究)

X. Y. WANG.....11

Complexation of Lactic Acid to HEHEHP-La-HCl System in Aqueous Solution

(乳酸在水溶液中对 HEHEHP-La-HCl 体系的络合助萃行为)

F. Y. ZHANG.....18

Recent Developments of Electrochemical Sensors on Domestic Food Safety

(电化学传感器在国内食品安全中的研究进展)

T. T. LI, Y. F. WANG, Z. H. LIU.....23

Comparative Study on the Determination of Molecular Weight of Enoxaparin Sodium by Broad Distribution Reference Substance

(对比研究宽分布对照品测定依诺肝素钠分子量)

Q. J. XU, H. M. CUI.....30

The Study of the Hydrogen Peroxide Sensor Modified Carbon Paste Electrode by Co, Ni, Cu

(钴、镍、铜修饰碳糊电极过氧化氢传感器的研究)

H. ZONG, G. D. JIN.....38

Determination of Estradiol in Milk Samples by Molecularly Imprinted Solid Phase Extraction-HPLC

(分子印迹聚合物固相萃取-HPLC 检测牛奶中痕量雌二醇)

X. R. LV, L. MENG, R. R. XU, C. H. LIU.....47